

PLEASE POST

April 2, 2014 (REVISED)

NOTICE TO TEACHING PERSONNEL RE: SUMMER PROGRAM 2014

1. The Lester B. Pearson School Board will be operating summer programs at the secondary level during the months of July and August 2014.

Summer Program Centres:

1. Saint Thomas High School
2. LaSalle Comprehensive Community High School

(All centres will operate only where sufficient registration warrants)

2. Applications for teaching posts will be considered in subjects listed on the attached application form.

3. **Salaries and Duties**

Salary will be in accordance with each teacher's classification as follows:

Classification: Hourly rate

16	17	18	19
50.77 \$	56.38 \$	61.04 \$	66.54 \$

Duties:

One or two, two hour courses each day between 8:30 a.m. and 12:30 p.m.

4. Please apply on the attached application form. Applications will be received by the Director of Human Resources **ON OR BEFORE APRIL 9th, 2014.**
5. Applicants will be advised of their probable appointments during the latter part of April. Confirmation of the appointments will be contingent upon sufficient pupil enrollment.
6. Regulations do not permit payment of severance allowance to teachers who are not required.

John Brennan,
Director of Human Resources

- Academic Summer Programs will operate July 7th to August 1st, 2014 (20 days).
- There will be various sessions offered from 4 weeks to 1 week. Teachers may apply for different sessions. Supplemental exams will be written during the week of July 28th - August 1st, 2014.
- Teachers may be asked to teach one or two classes; however, they may be released at any time during the first three days of the Summer Program and be paid on a pro-rata basis for the number of hours taught. However, the minimum compensation will be the equivalent of 6 hours of salary as per scale.
- Teachers are required to attend a general information meeting on May 27th, 2014 at 5:00pm at the School Board, involving the Educational Services Dept. (ESD) consultants.
- Teachers are expected to follow and deliver the Secondary QEP program. They should develop learning situations that are appropriate to the students and develop the competencies targeted in the program of study. Given the short duration of the summer school program, it is important for teachers to attend the meeting scheduled with the ESD consultants in order to obtain direction and support with the programs assigned to them.
- Teachers are requested to indicate if they are willing to be “on hold” for possible appointment in July, once registrations are finally known. No remuneration is entailed.

Date: _____

Teacher's signature: _____

**The application form, properly completed, must be received
NO LATER THAN APRIL 9th, 2014**

John Brennan
Director of Human Resources
Lester B. Pearson School Board
1925 Brookdale Ave.
Dorval, Québec H9P 2Y7

E-mail: jbrennan@lbpsb.qc.ca

FAX: 514-422-3009

**Application for Teaching Position
Secondary Summer Program – 2014**
Please check off all availabilities or courses you can teach

Mr./Mrs./Ms. _____	E-mail: _____
Empl.# _____	Years of Teaching Experience: _____
S.I.N.: _____	Teaching Permit or Brevet #: _____
Telephone: _____	Current School: _____
Cell: _____	

Academic Summer Program Position Requested (July 7 to July 25)

Academic Subjects	Grade 7	Grade 8	Grade 9	Grade 10
French Second Language				N/A
English Language Arts				N/A
Math				N/A
Science & Technology	N/A	N/A		N/A
Histoire	N/A	N/A		N/A
History	N/A	N/A		N/A
Math Bridge CST to T&S	N/A	N/A	N/A	
Math Bridge CST to SN	N/A	N/A	N/A	

Academic Summer Program Position Requested (July 14 to July 25)

Academic Subjects	Grade 10	Grade 11
French Second Language		N/A
English Language Arts		N/A
History		N/A
Histoire		N/A
Math (CST)		
Math (T&S)		
Math (SN)		
Science & Technology (General)		N/A
Science & Technology (Applied)		N/A

Academic Summer Program Position Requested (July 21 to July 25)

Academic Subjects	Grade 11
French	
English	

Academic Summer Program Position Requested (July 7 to August 1)

Academic Subjects	Grade 10
Science Bridge	

I am willing to be on hold until mid-July

VEUILLEZ AFFICHER

le 2 avril 2014 (**REVISÉ**)

AVIS AU PERSONNEL ENSEIGNANT OBJET : PROGRAMME D'ÉTÉ 2014

1. La Commission scolaire Lester-B.-Pearson offrira des programmes d'été au secondaire durant les mois de juillet et août 2014.

Centres offrant le programme d'été :

1. **Saint Thomas High School**
2. **LaSalle Comprehensive Community High School**

(Chacun de ces centres n'ouvrira que si le nombre d'inscriptions le justifie.)

2. Les candidatures aux postes d'enseignant seront prises en considération dans les disciplines qui figurent au formulaire de candidature ci-joint.

3. Salaires et tâches

Le salaire sera conforme à la classification de chaque enseignant comme suit:

Classification : Taux horaire

16	17	18	19
50,77 \$	56,38 \$	61,04\$	66,54 \$

Tâches:

Un ou deux cours de deux heures chaque jour entre 8 h 30 et 12 h 30.

4. Veuillez poser votre candidature au moyen du formulaire de candidature ci-joint. Le directeur des Ressources humaines doit recevoir les demandes **le 9 Avril 2014 OU AVANT**.
5. Les candidats seront informés de leur affectation probable vers la fin du mois d'avril. La confirmation des affectations est conditionnelle à un nombre suffisant d'inscriptions.
6. Les règlements ne permettent pas le paiement d'indemnités aux enseignants qui ne seront pas requis.

John Brennan
Directeur des Ressources humaines

- Les programmes scolaires d'été seront dispensés du 7 juillet au 1 août 2014 (20 jours).
- Il y aura différentes sessions, de 4 semaines à 1 semaine. Les enseignants peuvent poser leur candidature pour une ou plusieurs sessions. Les examens de reprise auront lieu pendant la semaine du 28 juillet au 1 août 2014.
- Les enseignants devront donner un cours ou deux cours, cependant ils pourront être libérés en tout temps durant les trois premiers jours du programme d'été et être payés au prorata pour le nombre d'heures enseignées. Cependant, la compensation minimum sera l'équivalent de six heures de salaire selon l'échelle de rémunération.
- Les enseignants devront assister à une réunion d'information le 27 mai 2014 à 5:00pm à la Commission Scolaire, qui implique les conseillers pédagogiques.
- Les enseignants doivent suivre et dispenser le *Programme de formation de l'école québécoise* au secondaire. Ils devront élaborer des situations d'apprentissage appropriées aux élèves et développer les compétences ciblées au programme d'étude. Étant donné la courte durée du programme d'été, il est important pour les enseignants d'assister à la réunion prévue avec les conseillers des Services éducatifs afin d'obtenir une orientation et du soutien selon leur affectation.
- Les enseignants sont priés d'indiquer s'ils acceptent d'être «en réserve» pour une affectation en juillet, une fois que le nombre d'inscriptions est définitif. Ceci n'implique aucune rémunération.

Date: _____ Signature de l'enseignant _____

**Le formulaire de candidature, dûment rempli, doit parvenir
AU PLUS TARD le 9 avril 2014, à:**

John Brennan
Directeur des Ressources humaines
Commission scolaire Lester-B.-Pearson
1925, av. Brookdale
Dorval, Québec H9P 2Y7

Courriel : jbrennan@lbpsb.qc.ca

Télécopieur : 514-422-3009

* Veuillez noter que le terme *enseignants* désigne la fonction et s'applique aux femmes comme aux hommes.

CANDIDATURE À UN POSTE D'ENSEIGNANT

Secondaire – Programme d'été – 2014

Veillez cocher tous les cours que vous pouvez enseigner

M./Mme _____	Adresse courriel: _____
N° d'employé: _____	Années d'expérience: _____
N.A.S.: _____	N° de permis ou de brevet: _____
N° de téléphone: (____) _____	École actuelle : _____
Cellulaire: (____) _____	

Poste demandé dans le cadre du programme des cours d'été (du 7 au 25 juillet)

Matières scolaires	Secondaire I	Secondaire II	Secondaire III	Secondaire IV
Français langue seconde				s/o
English Language Arts				s/o
Math				s/o
Science & Technology	s/o	s/o		s/o
Histoire	s/o	s/o		s/o
History	s/o	s/o		s/o
Math Bridge CST to T&S	s/o	s/o	s/o	
Math Bridge CST to SN	s/o	s/o	s/o	

Poste demandé dans le cadre du programme des cours d'été (du 14 au 25 juillet)

Matières scolaires	Secondaire IV	Secondaire V
Français langue seconde		s/o
English Language Arts		s/o
History		s/o
Histoire		s/o
Math (CST)		
Math (T&S)		
Math (SN)		
Science & Technology (General)		s/o
Science & Technology (Applied)		s/o

Poste demandé dans le cadre du programme des cours d'été (du 21 au 25 juillet)

Matières scolaires	Secondaire V
Français langue seconde	
English Language Arts	

Poste demandé dans le cadre du programme des cours d'été (du 7 juillet au 1 août)

Matières scolaires	Secondaire IV
Science Bridge	

J'accepte d'être en réserve jusqu'à la mi-juillet